
Schriftelijke vragen over het nieuwe volkshuisvestingsfonds

Het kabinet heeft met GroenLinks en de PvdA afspraken gemaakt om een meerderheid voor de wonen-begroting te 
organiseren. Naast het beperken van de huurstijging en het terugdraaien van een voorstel om de inkomensgrens voor 
sociale huurwoningen voor eenpersoonshuishoudens te verlagen komt er een volkshuisvestingsfonds. Dit fonds van 450 
miljoen euro is gericht op het verbeteren van de leefbaarheid van wijken en het stimuleren van de verduurzaming van 
huurwoningen. Afgesproken is dat gemeenten en corporaties samen aanvragen kunnen indienen voor geld uit dit fonds. Op 
basis van criteria die binnenkort door de minister worden vastgesteld zal dit geld dan verdeeld worden. 

Alle gemeenten kunnen hierop inschrijven, waarbij in het bijzonder gekeken wordt naar de 16 stedelijke 
vernieuwingsgebieden waar de 15 burgemeesters recent een oproep voor hebben gedaan en naar de grens- en 
krimpregio’s waar leefbaarheid onder druk komt te staan.

Dit brengt ons tot de volgende vragen:

1. Heeft het college kennisgenomen van het feit dat er voor het jaar 2021 een volkshuisvestingsfonds voor 
kwetsbare wijken komt? 

2. Is het college het met GroenLinks en de PvdA eens dat dit een unieke mogelijkheid is om de leefbaarheid in onze 
wijken en de verduurzaming van de huurwoningen te verbeteren? 

3. Is het college bereid om samen met Woningstichting Den Helder en Woontij op korte termijn een aanvraag in te 
dienen om aanspraak te maken op middelen uit dit volkshuisvestingsfonds? 
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